

ص. ب: ۸۸۸. روي. الرمز البريدي : ۱۱۲، سلطلة عمان هائف: ۲٤٦٢٥٢٠٠ فاكس: ۲٤٦٢٥٣٠٠ بريد الإنكتروني : mfinance@mf.coman.com P.O. Box: 888. Ruwi P.C. 112, Sultanate of Oman Tel: 24625300, Fax: 24625310 Email: mfinance@mfcoman.com www.mfcoman.com

Date: June 4, 2025

التاريخ: 4 يونيو 2025م

After Compliments,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.. وبعد ،

الموضوع: الإفصاح عن قرارات اجتماع مجلس إدارة شركة مسقط Subject: Disclosure of the resolutions of the Meeting of the Board of Directors of Muscat Finance SAOG relating to the establishment of a bond programme

للتمويل ش.م.ع.ع المتعلق بتأسيس برنامج إصدار سندات

The meeting of the board of directors of Muscat Finance SAOG was held on 4 June 2025, and the following decisions were taken:

إجتمع مجلس إدارة شركة مسقط للتمويل ش.م. ع. ع بتاريخ 4 يونيو 2025، واتخذ أعضاء المجلس القرارات التالية:

- 1. Approving the establishment of a nonconvertible, unsecured, unsubordinated bond programme with a total value of OMR 50 million (Omani Rial Fifty million), to be issued in multiple tranches, with the first tranche amounting to OMR 5 million (Omani Rial Five million) with a greenshoe option of OMR 2.5 million (Omani Rial Two Million Five Hundred Thousand). The bonds will be listed on the bonds and sukuk market of the Muscat Stock Exchange after obtaining approvals from the relevant authorities.
- الموافقة على تأسيس برنامج إصدار سندات غير قابلة للتحويل وغير مضمونة وغير ثانوبة، بقيمة إجمالية قدرها ٥٠٠٠٠٠٠٠ ريال عماني (خمسين مليون ريال عماني)، بحيث يتم إصدارها على عدة شرائح، بحيث تكون قيمةالشريحة الأولى بقيمة خمسة ملايين ريال عماني (٥,٠٠٠,٠٠٠ ريال عماني)، مع خيار الزيادة بقيمة مليونين وخمسمائة ألف ريال عماني (٢,٥٠٠,٠٠٠ ريال عماني). و سيتم إدراج السندات في سوق السندات والصكوك ببورصة مسقط بعد الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات المختصة.
- 2. Appointing Muscat Clearing and Depository SAOC as an agent for the bondholders in its capacity as bondholder's agent.

2. تعيين شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.ع كوكيل لحملة السندات بصفتها وكيلاً لحملة السندات.

Rashad Al Shaikh الرئيس التنفيذي Chief Executive Officer مسقط للتمويل ش.م.ع.ع Muscat Finance SAOG





